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GAL·LA CAMPIONES: «El futur de l'esport és femení»

https://val.superdeporte.es/polideportivo/2024/05/31/futuro-deporte-femenino-103185339.html

Especial Gal·la Campiones «El futur de l'esport és femení» Superdeporte i Prensa Ibérica van celebrar
dijous passat la sisena edició de la gal·la Campiones, que enguany va premiar el Grup USA Handbol
Mislata UPV, València Club d'Atletisme i València Basket pels seus èxits durant l'últim curs esportiu
Foto de grup amb totes les guanyadores del premi, representants polítics i col·laboradors / F.
Bustamante Jaume Vidagany València 31 MAY 2024 21:00 «L'esport femení ha tingut una eclosió
espectacular en totes les modalitats. El futur és femení» . Amb estes paraules, el director de
Superdeporte, José Luis València va inaugurar la sisena edició de la gal·la Campiones que va tornar a
reunir, un any més, pel cap alt magraner de l'esport femení a la Comunitat Valenciana en el Club
Diario Levante. Esta cerimònia, organitzada per Superdeporte i Prensa Ibérica, amb la col·laboració
d'Iberdrola, la Diputació de València, la Federació de Pilota Valenciana i els Ajuntaments de València i
Mislata, mostra el compromís de la capçalera amb el talent femení i busca reivindicar el paper de la
dona en el món de l'esport en tots els seus àmbits, així com fomentar la igualtat de gènere . L'acte va
servir, a més, per a reconéixer el paper realitzat durant l'última temporada per tres clubs que són
referència -cadascun en la seua modalitat- en l'esport femení a nivell autonòmic i estatal: el Grup USA
Handbol Mislata UPV, que enguany ha aconseguit l'ascens a la Divisió d'Honor Ore femenina
d'handbol ; el València Club d'Atletisme , que celebra el seu centenari; i el València Basket , que ha
aconseguit esta temporada un triplet històric amb la consecució de la Lliga, la Copa i la Supercopa .
La vicepresidenta de la Diputació de València, Natalia Enguix, va ser la primera a intervendre. Durant
l'acte, Enguix va confessar que «un dels objectius de la Diputació de València ha sigut i seguix sent
treballar amb la perspectiva de gènere» . A més, va valorar la labor de les esportistes, que «lluiten
contra els seus rivals, però també contra el sexisme i les desigualtats que, desgraciadament, encara
seguixen presents en el món de l'esport». Enguix va ser l'encarregada d'entregar el primer premi de la
vesprada al València Club d'Atletisme, que enguany celebra el seu centenari. «Complim cent anys
d'història, amb molts esdeveniments importants, i és un orgull rebre este premi enguany» , va
subratllar Paula Blanquer, representant del València Club d'Atletisme. Després d'açò es va donar pas
a la primera taula redona de la jornada, enfocada a ‘Trencar barreres’. La conversa va estar moderada
per la periodista de Superdeporte, Pilar López, i en ella van participar l'entrenadora de futbol Patricia
Campos; la comissària de la Policia Local de València, Estefanía Navarrete; la campiona d'Espanya
en halterofília, Lina Alves; la pilot d'automobilisme Lidia Sempere; i la pilotaire Ana Puertes. Després
d'açò, va intervendre la regidora d'Esports de l'Ajuntament de València, Rocío Gil, qui va apostar per
«visibilitzar i donar veu» a les dones esportistes. «L'Ajuntament de València té molt clar que les dones
referents en el món de l'esport han d'estar en el centre de les nostres decisions pol íticas» , va
reiterar. La regidora va donar pas a l'entrega del segon guardó, que va entregar la directora de
Comunicació de Teika, Cristina Brotons, a les representants del València Basket Elena Buenavida,
Noa Morro i Alicia Flórez per la consecució de l'històric triplet durant l'última temporada. «Volem
agrair el reconeixement i l'esdeveniment, així com l'oportunitat de poder escoltar a referents en
l'esport femení i en la vida en general» , van apuntar les jugadores del València Basket. Tot seguit va
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tindre lloc la segona taula redona de l'acte, que va abordar la ‘Gestió de l'Esport’. Esta segona xarrada
va estar moderada per la directora de Comunicació de Levante UD, Puri Naya, i va reunir Meravelles
Aparicio, directora de la carrera 10KFem; Vanesa Os, presidenta de la Federació de Triatló de la
Comunitat Valenciana; l'exatleta Concha Montaner; i Mª Ángeles Vidal, directora gerent de la
Fundació Esportiva Municipal. Després d'açò, l'alcalde de Mislata, Carlos Fernández Bielsa va
entregar el tercer i últim premi al Grup USA Handbol Mislata UPV, que enguany ha aconseguit
l'ascens a la Divisió d'Honor Ore femenina d'handbol. «Funcionem tan ben perquè les dones
representen la mitat de la directiva» , va a�rmar el president del club. En la part �nal de la cerimònia
es va celebrar una conversa entre l'atleta valenciana Nagore Folgado i el periodista i cap d'Informació
de Superdeporte, Vicent Chilet. Folgado, que als seus 20 anys es prepara per a disputra els seus
segons Jocs Paralímpics a París, va subratllar la importància de l'esport per a superar obstacles.
«Córrer és una part fonamental de la meua vida. M'he demostrat a mi mateixa que es pot arribar a
l'alt rendiment malgrat tindre una discapacitat» , va subratllar la jove atleta. Finalment, el tancament
institucional va estar a càrrec de Carlos Fernández Bielsa, qui va advocar per la necessitat de seguir
avançant cap a la igualtat, «sense donar cap pas arrere», per a aconseguir que «cada xiqueta puga
convertir-se en tot allò que vullga ser» . TEMES
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